
Beretning for overlægerådet for 2022 

 

2022 har været et stille år, igen med lavt fremmøde. Vi har haft følgende emner oppe: 

 

 FTR valg 

 72 timers udvidet behandlingsansvar 

 Tale genkendelse 

 Ny ledelsesstruktur (ledende overlæge) 

 Børneafd 

 Klin kem afd 

 Rubidium MR 

Nicolai Bang Voss tiltrædelsesforelæsning 

 Gyn.Obs afd 

 Nina Weis tiltrædelsesforelæsning 

 Arbejdsmiljøenheden 

 Forskning 

 Ny sterilcentral 

Vi har enkelte gange haft besøg af direktionen til nyt om AH og økonomi snak. 

 

Vi havde en dejlig sommerudflugt hvor vi sejlede i Københavns kanaler og afsluttede med et restaurant 

besøg. 

Servicechefen har meddelt, at vores madordning giver for stort madspild. Når maden er taget ud af 

køleskabet, er kølekæden brudt, og den kan ikke genanvendes i kantinen. Vi har argumenteret med den 

store betydning for overlægerådets møder, frokosten har. Mette Gliese er gået i tænkeboks om en ordning.  

 

Annabel Lee Krarup 

Formand for overlægerådet 

 

 


